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Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra spraw wewnêtrznych i admini-
stracji Grzegorza Schetyny

Szanowny Panie Ministrze!
Z niepokojem przyj¹³em pojawiaj¹ce siê w ostatnim czasie informacje prasowe dotycz¹ce problemów

finansowych wielkopolskiej policji.
Bud¿et wielkopolskiej policji zosta³ obciêty o 60 milionów z³. Na bie¿¹ce wydatki policjanci w regionie

maj¹ do dyspozycji 1/3 kwoty sprzed roku. W najbli¿szym czasie nie bêdzie pieniêdzy na œrodki biuro-
we, materia³y eksploatacyjne, a tak¿e na paliwo. Efekty ciêæ w wielkopolskiej policji to zmniejszenie licz-
by policjantów na ulicach i radiowozy na parkingach, zamiast na patrolach. Wed³ug wyliczeñ
komendzie wojewódzkiej zabraknie 18 milionów z³.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pana Ministra z zapytaniem, czy w tej sytuacji policja jest w stanie
zapewniæ bezpieczeñstwo mieszkañcom regionu i czy w przysz³oœci komendy wojewódzkie policji mog¹
liczyæ na bud¿ety, które zapewni¹ pokrycie wydatków na tak fundamentalne cele jak choæby paliwo do
radiowozów.

Z powa¿aniem
Piotr Kaleta




